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Program
Co budeme a co nebudeme dělat po volbách

Půjdeme ve stopách obcí, které dlouhodobě a

systematicky připravují místa pro stavbu nových

rodinných domů.

Budeme připravovat stavební místa. 

Investice - s rozumem 
Rozvoj obce - investice do budoucnosti 

 

Rodinné domy

noví mladí lidé, obec plná dětí 

dostatek žáků ve škole a školce 

více aktivních lidí v našich spolcích

více občanů - větší příjmy do obecní

pokladny 



výlohy obce: 0 Kč 

na svých pozemcích zainvestuje obec

zasíťování a přípravu stavebních míst, které

následně prodá 



Svitávka potřebuje vybudovat cyklostezku 

do Mladkova. Na ni pak navazuje již vybudovaná

cyklostezka do Boskovic. 

Minulý rok byly na tyto projekty vypsány 85%

dotace, tato cyklostezka by obec stála pouze 0,8

mil. Kč. Současné vedení obce však nemělo

zájem. Cena takové akce by přitom byla ve

srovnání se sportovní halou asi 40 krát menší. 

 

Vybudujeme cyklostezku do Mladkova.

Cyklostezka do Mladkova

Nebudeme stavět koupaliště za desítky miliónů

korun, které by mělo každoroční statisícové

provozní náklady.

Postavíme koupaliště v režimu požární nádrže -

se skluzavkou, dětským hřištěm a občerstvením.

Naším vzorem je Rudka či Újezd u Kunštátu, kde

se v létě pravidelně potkáváme :-) 

Vybudujeme koupaliště.

Koupaliště

Intenzivně budeme jednat s vedením

Jihomoravského kraje na co nejrychlejším

dokončení průtahu Svitávkou - tak, aby bylo

zajištěno bezpečné odbočení na R43 a sjezd z ní,

a to pomocí odbočovacích pruhů. 

 

Dokončíme průtah Svitávkou.

Silnice: průtah Svitávkou

Na konci ulice Mezimostí postavíme lávku pro pěší

- tak, abychom bezpečně přešli řeku a nemuseli

chodit přes zúžený most.

 

Postavíme lávku u kina.

Pěší lávka u bývalého kina

Skutečným problémem svitávecké infrastruktury je

most přes Sebránek (za železnicí - na konci ulice

Fr. Řepky). 

Pravidelně přes něj jezdí sběrný vůz o hmotnosti

větší než 20 tun. Nosnost mostu je však pouhých 5

tun. 

Je třeba nachystat projektovou dokumentaci na

opravu a vyhradit na ni patřičné finance. 

Vyřešíme most "u Antlů". 

Rekonstrukce mostu "u Antlů"

Sasině chybí pěkné dětské hřiště, kam by mohly

chodit maminky se svými ratolestmi.

Na Sasinu se jednoduše stále zapomíná. Je však

nedílnou součástí obce. Z každého jednoho

občana Sasiny má navíc obecní pokladna příjem.

Proto usilujeme mimo jiné o to, aby byli "Sasiňáci"

součástí zastupitelstva obce. 

 

Vybudujeme dětské hřiště na Sasině.

Dětské hřiště na Sasině

Dluhy

Místo vytváření rezerv otevřelo úvěrový rámec na

80 mil. Kč - převážně za účelem stavby sportovní

haly - a zastavilo splácení dluhů. 

Ostatní obce vidí, že se úrokové sazby velmi rychle

zvedají. Splácí proto, jak jen to je možné, a vytváří

finanční rezervy.

Finance
Zdravá obec bez dluhů

Uzdravme naši obec

V době, kdy se ekonomice v naší zemi nebývale daří, rozhodlo se vedení naší obce v duchu hesla

"Nejsme žádná zaprděná obec" jít proti proudu a dělat opak toho, co ostatní.

Co bude v roce 2021 ... 

Za poslední čtyři roky nám průměrně zbývá 2,6 mil. Kč. Až začneme v roce 2021 splácet, budeme

muset v rozpočtu najít celkem 8 mil. Kč. Kde peníze vezmeme? Přestaneme opravovat silnice a v

zimě odmetat sníh? Zvedneme vodné a stočné? ... 

Zastavíme čerpání peněz z úvěrového rámce a dluh začneme splácet. 

Ihned. Je za minutu dvanáct. 

v kostce o našem dluhu ...

v kostce o sportovní hale ... 

Úkol budoucího vedení obce je jednoznačný:

Kromě podpory finanční jde především o vytváření

dlouhodobých korektních a přátelských vztahů.

Konec bojů

Skutečnost, že současné vedení obce otevřeně

bojuje s naší místní organizací Sokola,

"konkurenčním" divadelním spolkem Sněženky a

machři či se snaží zasahovat do vedení spolku

fotbalistů, základní či mateřské školy, považujeme

za nepatřičné. Věříme, že se po volbách vydáme

cestou obcí s kultivovanými vztahy.

Spolky ve Svitávce 
Spolupráce a naslouchání potřebám 

vytvářet takové podmínky,

aby se našim spolkům dařilo“

Přijímací zkoušky 

Chceme, aby naši deváťáci měli takové znalosti a

dovednosti, aby se bez problémů dostávali na

střední školy. 

Aby žáci zůstávali ... 

Chceme, aby kvalita výuky na druhém stupni byla

na takové úrovni, aby žáci po ukončení nižšího

stupně na naší škole zůstávali. 

Školství
Vzdělání na prvním místě 

 

Dva cíle

Vážíme si každého přírůstku do naší obce. 

Vrátíme se proto k původní verzi přidělení

příspěvku 3.000 Kč na každé narozené dítě - a to

k verzi, kdy tyto peníze dostane každá maminka

automaticky. Nikoli až poté, co se zúčastní Vítání

občánků.

S laskavým svolením rodičů pak ve Svitáveckých

listech zveřejníme fotografie nově narozených dětí. 

Aby bylo ve Svitávce fajn :-) 
Slušnost, respekt, odpovědnost 

3.000 Kč na narozené dítě

Obnovíme malé parčíky po celé Svitávce.

Vysázíme zeleň tam, kde chybí. Chybí nám zelené

plochy, kam mohou vyběhnout děti, a místa, kde se

mohou potkávat nejen maminky s kočárky. 

Při procházce obcí jste si určitě všimli také velkého

množství posprejovaných míst (lavičky, schodiště,

vlaková zastávka, ...). S tímto jevem je třeba začít

bojovat a vyhrát :-) 

Čistá a krásná obec

Zavedeme systém, kdy občané, kteří třídí odpad,

budou platit menší poplatek. Systém funguje v

mnoha obcích a věříme, že se s úspěchem ujme i

u nás.

Jak to funguje? Každá popelnice má čárový kód a

je při vysypávání do sběrného vozu automaticky

zvážena. Každý občan pak platí podle hmotnosti

vyvezeného odpadu. 

Třídím odpad - platím méně

S potěšením jsme jako občané Svitávky přijali

zprávu, že vedení obce schválilo vyhlášku, která

zakazuje požívání alkoholických nápojů na

veřejných prostranstvích.

14 dní byla situace lepší, pak se vrátila do starých

kolejí. Důvod? Dodržování vyhlášky obec

nekotroluje.

Park na náměstí: pro občany, ne pro podnapilé 

Dostaneme-li ve volbách Vaši důvěru, budeme dbát na to, aby Svitávka patřila slušným občanům.

Nechceme být obcí, v jejímž parku se za bílého dne povalují opilí lidé. Chceme, aby byl park

oázou klidu pro všechny občany. 

Do vedoucích pozic obce podpoříme takové

kandidáty, kteří budou svoje angažmá chápat jako

službu občanům.

Na post starosty a místostarosty obce

nepodpoříme ani pana Jaroslava Zoubka ani paní

Miroslavu Holasovou. 

Místní politika 
Změna vedení obce 

nahoru
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